
2023 FJELLSTYREMØTER 

Møtereferat         Verdal Fjellstyre 

Møtested: Stiklestad nasjonale kultursenter, møterom.                   

Temamøte:  Melding om oppstart –utredning av supplerende vern for Kaldvassmyra i Ramsås 
statsallmenning  Verdal. 

Dato: 30.03.23.  

Tidspunkt: 18:00- 19:00.  

Følgende fjellstyremedlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Anne Kolstad     medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Terje Aksnes                                                              nestleder 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Signar Musum                                                            vararep for Terje Aksnes 

Andre: 

Lillian Bergli  eiendomskonslent i Statskog med ansvar for statsallmenninger i Verdal 

 Kjell Ivar Kvello medlem av allmenningstyret (de virkesberettigede) i Ramsås statsallmenning, 

Jon Stamnes/møteref.                        Dagl.leder/Fjelloppsyn 

 

 

 

 

 



Bakgrunn for møtet var brev av 03.03.23 fra Statsforvalter med melding om oppstart  utredning av 
supplerende vern for Kaldvassmyra i Ramsås statsallmenning  Verdal, med vedlegg av kart og 
opplysning om innspill til saken til Statsaforvalter innen 30.04.23. 

Som det går fram av mottatt kartvedlegg omfatter supplerende vernet den sørøstlige delen av 
Kaldvassmyra, avgrenset av mot øst og sør av bilveger og mot vest langs dagens vernegrense som er 
den tidligere og nå igjenlagte grøfta/kanalen. Området som det supplerende vernet omfatter ca 87 
dekar og består av myr og et skogbestand mot sør mellom veien og myrområdet. Skogbestandet er 
bevokst med eldre skog i hogstklasse 5 i en blanding av gran og furu. 

Fra Statskogs side uttrykkes ingen negativ holdning til ønske om utvidelse av det verna området av 
Kaldvassmyra. Det ble påpeket behovet for framtidig behov for vedlikehold av veier med tilhørende 
kanter og grøfter og ny grense for det verna området må legges med så lang avstand fra veier at 
dette blir mulig. 

Fra allmenningstyret ble stilt spørsmål med behovet om innbefatte det skogbestandet mellom myra 
og veien i områdeutvidelsen. Det står så pass mange kubikkmeter med hogstmoden skog der og med 
beliggenhet helt inn til vei er det av interesse å kunne avvirke dette i framtida. Allmenningstyret spør 
derfor om ikke skogbestandet kan holdes utenfor vernet og at ny vernegrense går i bestandskanten 
mot myra. Alternativet er at det gis anledning til hogst i form av plukkhogst/bledningshogst. 

Fjellstyret og de interesser det er satt til å i vareta jfr fjelloven vedr  jakt/fiske/friluftsliv samt beite og 
andre mulige ”framtidige” bruksretter, (bruksrett skal kunne benyttes på en måte som til enhver tid 
er i samsvar med rasjonell bruk og naturlig  til tiden og forholdene, jfr §2 i fjelloven) synes å støtte 
innspilla til anmerkninger fra Statskog og allmeningstyret.  Ei utvidelse av verneområdet av 
Kaldvassmyra vil ikke ha betydning for dagens bruk av området hjemlet i fjelloven. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2023 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 01/23 t.o.m 07/23. 

Dato: 11.05.23.  

Tidspunkt: 19:00 – 21:30  

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Einar A. Tromsdal       medlem    forfall meldt så sent at vara ikke kunne innkalles 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 
vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



 

Fjellstyremøte 

Sak nr.   01/23             Møtedato: 11.05.23 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Godkjenning av møteprotokoll fra fjellstyremøte 07.12.22 sak 47/22 t.o.m 52/22.  

 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

 

Saksopplysninger:  

Møteprotokoll  er sendt fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing, og er utlagt på fjellstyrets 

Webside. 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 07.12.22 sak 47/22 t.o.m 52/22  godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Vedtak: 

Protokoll fra fjellstyremøte 07.12.22 sak 47/22 t.o.m 52/22 godkjennes. Enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr.   02/23             Møtedato: 11.05.23 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Sakstittel: Fjellstyrets årsmelding og regnskap for 2022 

Hjemmel: Fjellovens  § 11. 

Saksopplysninger:  

Viser til vedlegg av årsmelding og regnskap for 2022. 

Forslag til tekst til årsmelding er utarbeidet av saksbehandler og sendt leder til gjennomsyn. 

Regnskapet for 2022 er som tidligere ført av Verdal driftlag v Roar Forbord.  

Regnskapet blir av regnskapskontoret overført til revisjon hos Deloitte, og vi får avvente 
revisjonsrapport.  

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Årsmelding/regnskap utsendt uten forslag til vedtak.  

Styrets behandling: 

I møte ble årsmelding gjennomgått, og noen tilføyninger/endringer ble lagt til årsmelding. 
Regnskapet 2022 ble gjennomgått. Denne viser en samlet inntekt på 1651226 og samlet utgift er på 
1493129, hvilket gir et årsresultat på pluss 158086. 

 Vedtak: 

Årsmelding vedtas og med forbehold om revisjonens godkjennelse vedtas Fjellstyrets regnskap 2022, 
Vedtak var enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr.   03/23             Møtedato: 11.05.23 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Sakstittel: Disponering av Fjellstyrets midler. 

Spørsmål om fjellstyret skal bevilge midler til allmennyttige og næringsformål i allmenningsbygdene i 
2023? I tilfelle hvor mye? Eventuell søknadsfrist? 

Hjemmel: Fjellovens  § 11. 

Saksopplysninger:  

Med bakgrunn i regskapsoverskudd de foregående år bevilget  fjellstyret både i 2021 og i 2022 
økonomiske midler til henholdvis allmennyttige formål (50000) og til næringsformål i 
allmenningsbygdene (150000). Vedtaket ble offentliggjort både ved avisannonse og via Fjellstyrert 
webside.  

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Framlagt uten vurdering/forslag til vedtak. 

Styrets behandling: 

Styret er positiv til å gjøre som de to foregående år, nemlig å bruke midler fra regnskapsoverskudd og 
bevilge midler til henholdsvis allmennyttige formål og til næringsformål i allmenningsbygdene. Det 
foreslås å bevilge inntil kr 60000 til allmennyttige formål og inntil kr 150000 til nærinsformål.         
Søknadsfrist settes til 20.06.23.Utlysningstekst legges ut på Fjellstyrets nettside 
www.verdalfjellstyre.no, samt opplyses på fjellstyrets Facebook-side. I tillegg vil fjellstyret be 
kommunens landbrukskontor om hjelp til å bekjentgjøre tiltaket blant kommunens faglag innen 
landbruk. 

Vedtak: 

                Søknad om midler til  allmennyttige- og næringsformål. 
 
Tilskudd til allmennyttige formål  
Verdal fjellstyre stiller i 2023 inntil kr 60 000 til disposisjon fra fjellkassen til allmennyttige formål i 
allmenningsbygdene. Midlene tildeles etter søknad. 

 
Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål:  
 

1. Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår jakt, 
fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
2. Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode, kan også tildeles midler. 
3. Tiltak på privat eiendom prioriteres ikke 

 
 Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  

http://www.verdalfjellstyre.no/


• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  
 
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no   innen 20.juni 2023.  
  
Tilskudd til næringsformål  
Verdal fjellstyre stiller i 2023 inntil kr 150 000 til disposisjon fra fjellkassen til næringsformål i 
allmenningsbygdene.  
Midlene tildeles etter søknad. 
  
 Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
 
        1.  Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare ressurser 

        i eller knyttet til statsallmenninger.  
2. Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene kan også tildeles midler 
3. Investeringstiltak prioriteres foran driftstiltak. 
  

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  

 
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no  innen 20.juni 2023  
 
 
Generelt for begge: 

• TIltak som allerede er gjennomført støttes ikke. 
• Det gis ikke støtte til tiltak som kan dekkes av rettighetsbaserte offentlige støtteordninger. 

 
 
Vedtaket var enstemmig. 
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Sak nr.   04/23             Møtedato: 11.05.23 

Saksbehandler:  Ingen         Arkiv nr. 

Sakstittel: Orienteringssaker 

Fjellstyreleder: Ingeborg Østerås informerte om møter som har vært i løpet av vinteren vedr 
”Tromsdalssken”  På møter har vært deltakere fra fjellstyret, Norges Fjellstyresamband, Adv 
Gresseth, Statskog og Værdalsbruket. 

Ingeborg Østerås har i brev av 30.04.23 sendt innspill til oppstartmelding om supplerende vern av 
Kaldvassmyra i Ramsås statsallm. på vegne av Fjellstyret, dette med bakgrunn i fellesmøte mellom 
Statskog, allmenningsstyret for Ramsås og Fjellstyret 30.03.23. 

Daglig leder: Ga en orientering som gjøremål siden siste møte i des.2022. 

Desember, ute: Avslutning av elg/rådyrjakt – innsamling av elgkjever.  Inne: Faste kontordager 13. og 
20. des. Fakturering elgjakt. Behandling grunneiersøknader om motorferdsel. 

Januar: Ute Levering av elgkjeve. Oppsyn og tilsyn hytter. RVK- samling  i revi av SNO på Jegtvolden 
18. og 19. jan. Oppsyn – tilsyn hytter         Inne: Avslutning av 2022 regnskapsbilag til regnskapsfører. 
Faste kontordager 3. 10. 17. 24. 31. jan. 

Februar, ute: Obligatorisk vinterkurs i fb arbeid for SNO på Heia 6. 8. og 9. feb. Oppsyn tilsyn hytter. 
Inne: Kontakt med regnskapsfører samt diverse. Faste kontordager 7. 14. 21. og 28. feb. 

Mars, ute: Pakking av  i småsekker før transport. Transport av ved til fjellstyrets hytter med 
snøscooter. Nedtransport av søppel og avfall fra hyttene med snøscooter. RVK oppdrag 17.mars. 
Oppsyn og tilsyn hytter  Inne: Faste kontordager 7. 14. 21. 28. mars. Skriving av utkast til årsmelding 
– regnskapsfører ferdig regnskap 2022 og dette er innsendt til Statskog før fristen 1.april. 

April, ute: Oppsyn – tilsyn hytter. Fagsamling Nord-Tr fjellstyresamb.  24. apr Snåsa.  Faste 
kontordager 4. 11. 18. og 25.apr 

Mai, så langt, ute: Oppsyn tilsyn hytte  Inne: Faste kontordager 2. og 9.mai.  Møteinnkalling 
styremøte 11.mai. 

Generelt tilføyes at under utearbeid er det forsøkt tatt bilder som er blitt gjengitt på fjellstyrets 
Facebook side med jevne mellomrom. Under ordinært kontorarbeid er bl. behandling av søknader 
om grunneiertillatelse til motorferdsel, sortering av jaktsøknader/ oppsett av jaktkortlister for 
periodedelt småviltjakt. I tillegg kommer terminalarbeid opp mot bank og annen 
datakommunikasjon. 

Møtereferat med vedlegg av power pointer fra møte i Verdal kommune vedr fagråd 
storviltforvaltning 07.02.23 er sendt fjellstyret medlemmer på mail, og anses referert. 

Møtereferat med vedlegg av power pointer fra fagmøte i N-Trøndelag fjellstyresamband 24.04.23 er 
sendt fjellstyret medlemmer på mail, og anses referert. 



 

 

Sak 05/23 

 Saknr går ut og flyttes til sak 07/23 

 

Sak 06/23.  

Samjakt elgjakt/rådyrjakt: Terje Aksnes foreslo felles jaktstart for alle jaktfelt med rådyrjakt settes 
02.10.23 

Vedtak: Rådyrjakt alle jaktfelt 02.10.23, enstemmig. 

Sak 07/23. Eventuelt 

Fjellstyret ønsker at daglig leder tar kontakt med Verdal kommune for å få et møte angående 
mobildekning i fjellet i Verdal. 

Terje Aksnes hadde hatt henvendelse vedr. ei åpen gammel hytte i Neveråsen i Kverndal. Ei hytte 
hvor festetomta i sin tid ble overført fra Statskog til fjellstyret. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

2023 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Elektonisk behandlet på mail                  

Saknr behandlet: 08/23 

Dato: 14.06.23  

Tidspunkt:   

Følgende medlemmer møtte/ga uttalelse 

Navn                                                                           Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke/ga ikke uttaleøse 

Einar A. Tromsdal               medlem   

Nils S. Danielsen               medlem 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 
vedtakene på møtet. 

 

 



 

2023 Fjellstyremøteprotokoll elektronisk møte 14.06.23 

Sak 08/23. Søknad fra Jostein O. Lyng om leie av areal for hundetrening på såkaldt 
”Permobjørn” (radiostyrt utstoppa brunbjørn) den  18.06.28 vedr. opplegget 

Saken behandlet elektronisk. 

Verdal fjellstyre mottok på mail 24.05.23 søknad fra Jostein O. Lyng om å få bruke et 
avgrensa inngjerda område på Ramsåsvollen i Ramsås statsallm for «permobjørntrening» 
søndag 18.06.23. 

Fjellstyret hadde tilsvarende søknad til behandling 2021. Saken ble da behandlet elektronisk 
jfr sak 22/21, hvor søknaden ble innvilga. 

Saksbehandlers vurdering: 

Utfra opplysning i søknad vil årets trening foregå på gjennomføres likt med prøven i 2021. 
Det forekom ingen tilbakemeldinger vedr opplegget rundt prøven 22.06.21, som tilsier at det 
er noen grunn til å avslå årets søknad. 

Saksopplysning videre: 

Søknaden ble lagt ut på fjellstyrets webside til høring, samt sendt Saubeitelaget v Simon 
Landfald på mail den 30.05.23, med frist for eventuell uttalelse 10.06.23. Ingen uttalelser er 
innkommet. 

Vedtak: Verdal Fjellstyre gir med hjemmel i hundelovens §8, Jostein Olav Lyng anledning til å 
benytte et inngjerda område på 300m2 ved Ramsåsvollen i Ramsås statsallmenning, for å 
arrangere hundetrening på såkalt ”Permobjørn” den 18.juni 2023. Det forutsettes at gjerde 
som blir oppført blir fjernet umiddelbart etter prøven og at båndtvang gjennomføres under 
hele arrangementet og at hundene holdes i lang line under selve treningen. Vedtaket er 
gyldig ved at tre medlemmer ( Østerås, Aksnes og Kolstad)har gitt sin tilslutning. De andre to  
(Tromsdal og Danielsen) har ikke gitt tilbakemelding pr kl 17:00 i dag 14.06.23. 

Fjellstyret ber om en tilbakemelding om arrangementet av prøven. Hvor mange som har 
deltatt av personer og hunder. 

 

 

 

 

 



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 09/23 t.o.m 15/23. 

Dato: 27.06.2023  

Tidspunkt: 19:00 – 22:30  

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Einar A. Tromsdal                 medlem     

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar 
med vedtakene på møtet. 

 

 

 

 



 

 

Til starten av møtet var Arne O. Vollan samt Geir Bjørkeng og Stein Bjørkeng invitert til å gi 
hele fjellstyret sine synspunkter/ideer om hva som de har omkring hytta i Neveråsen i 
Kverndal statsalllm (omtalt under sak 07/23)  «Neveråsnytta/Helmohytta» er den eldste 
eksisterende hytte som er satt opp som jakthytte/»fritidshytte» på statsallmenning i Verdal 
(oppsatt i 1930) av Johs Overneset og forfedre av brødrene Bjørkeng. Hytta ligger ca 2 timers 
gange fra nærmeste bilveg (Sul og Fremre Juldalsvoll) Møtegjestene fremhold at de mener 
hytta på sett og vis er et kulturminne og som de mener bør bevares. Hytta har vært et turmål 
for mange opp gjennom åra. Dersom den skal bevares, er det nødvendig å foreta noe 
vedlikehold i form skifte av syllstokker, skifte tak og utbedre veggen vest. Stein O. Bjørkeng 
har startet en «venneforening» for hytta på Facebook og mener flere kan tenke seg å delta i 
mulig restaureringsarbeid. 

Fjellstyret fikk stille spørsmål til de inviterte og takket for de opplysninger de ga. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Fjellstyremøte 

Sak nr.   09/23             Møtedato: 27.06.23 

Saksbehandler:  Jon Stamnes     Arkiv nr. 

Sakstittel: Godkjenning av møteprotokoller. 

1. Møte 30.03.23 Stiklestad kultursenter vedr utredning av supplerende vern av 
Kaldvassmyra 

2. Fjellstyremøte 11.05.23 sak 1/23 t.o.m 7/23. 

3. Digital sak/møtebehandling  14.06.23 vedr søknad om permobjørntrening  for 
jakhunder 18.juni. 

 

 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

 

Saksopplysninger:  

Møteprotokoll  er sendt fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoller fra møte 30.03.23, Fjellstyremøte 11.05.23 sak 01/23 til 07/23 og digital 
sak/møtebehandling sak 08/23 godkjennes. 

Styrets behandling: 

Vedtak: 

Møteprotokoller fra møte 30.03.23, Fjellstyremøte 11.05.23 sak 01/23 til 07/23 og digital 
sak/møtebehandling  sak 08/23 godkjennes, enstemmig. 

 

 

 



Fjellstyremøte 

Sak nr.   10/23             Møtedato: 27.06.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes        Arkiv nr. 

Sakstittel:   Evaluering av prøveperiode for kommunale retningslinjer, behandling av 
motorferdelsaker (snøscooter) i Verdal kommune. 

Viser til brev av 15.05.23 fra Verdal kommune hvor det bes om innspill evaluering av ordningen, etter 
at prøveperioden på 3 år. 

Hjemmel: Fjellovens §12. 3.ledd 

Med hjemmel i Fjelloven av 06.06.75 nr 31, §12 3.ledd er det lovfestet følgende: Rett til å forby eller 
redusere motorferdsel i statsallmenning for andre enn Statskog SF, ligg til fjellstyret. 

Saksopplysninger:  

For statsallmenningene i Verdal er det derfor Verdal Fjellstyre som lovmessig er tillagt å forvalte 
grunneierretten til å eventuelt gi tillatelse til motorferdsel. 

Med bakgrunn i kommunens vedtatte prøveordning for kommunale retningslinjer, behandling av 
motorferdselsaker i Verdal kommune av 25.01.21, vedtok Verdal Fjellstyre i sak 2/21 følgende: 

Grunneiertillatelse for transport av utstyr og bagasje til egen hytte med snøscooter. 

N.N   gis herved grunneiertillatelse fra og med dags dato ( tidligligst 01.12.xx)   til og med 15.04.xx. 

for transport av utstyr og bagasje på strekningen  fra …………. til egen hytte …………….., over 
…………………………statsallmenning  i henhold til trace inntegna på kart 

Tillatelse er gitt med bakgrunn i Fjellovens §12 om grunndisponering: 

”Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for andre enn Statskog, ligg til 
Fjellstyret”. 

Samt Motorferdsellovens § 10: ”Denne lov innskrenker ikke den adgang grunneier og bruker her etter 
gjeldende rettsregler til å forby eller begrense motorferdsel på sin eiendom” 

For statsallmenning i Verdal har Fjellstyret 10.02.2021 i sak 02/21 vedtatt følgende retningslinjer for 
vurdering ved søknad om grunneiertillatelse: 

For at tillatelse kan gis må følgende være oppfylt: 

1. Hytta må ligge minimum 2,5km i luftlinje fra brøyta veg. 
2. Grunneiertillatelse gis for en vintersesong/ett år. 
3.     Kartfesta kjøretrase legges ved i søknad. 
4.     Grunneiertillatelse kan gis fram til 15.04. 
5.     Den enkelte hytteeier som har fått grunneiertillatelse skal innen 01.05. samme 
        år/sesong(?) levere rapport til fjellstyret over antall kjørte turer  



        (Rapport kreves som tilbakemelding slik at en har et grunnlag å forholde seg til  
         når prøveperioden skal evalueres i 2023.) 
6.      Kjøring som ikke er i henhold til grunneiertillatelse, kommunal og nasjonale 
         retningslinjer og regelverk, eller ved mangelfull årlig rapportering kan  
         grunneiertillatelse oppheves med øyeblikkelig virkning og/eller  
         grunneiertillatelse kan bli nektet for en gitt periode. 
         Grunneiertillatelse kan oppheves/begrenses i spesielle perioder hvor  
         snøscootertransport er til skade for dyreliv, natur og friluftsliv, samt hensynet til  
         reindrifta 
7.     All annen transport med snøscooter vil bli henvist til ervervskjørere. 
8.     Den som leier hytte på åremål jamføres med hytteeier. (leieavtale må   
        dokumenteres) 

             9.       Søknadsbehandlingen er delegert til daglig leder 

                                             

Transport av ved fra hogst til hytte (§5 bokstav e i nasjonal forskrift)    

Hogstbevis skal følge søknaden.    Søknadsbehandlingen er delegert til daglig leder. 

 

Fjellstyret har mottatt og behandla fortløpende de søknader som er innkommet: 

Kjøring til hytter:                           Antall søknader sesong 

                                                                     20/21                   21/22                 22/23 

Hoås, Inndal (Grønningen)  

og Svarthovd  statsallm                              8                             13  13 

 

Leksdal/Malså statsallm                             2                             4                          5 

 

Kverndal statsallm                                       7                              12  15 

 

Inn statsallm *                                             -                                -                         1* 

 

 

 

 



Tilbakemelding om antall turer til hytte pr sesong, oppgitt er minste og mest: 

 

                                                                    20/21                   21/22                 22/23 

Hoås, Inndal (Grønningen)  

og Svarthovd  statsallm                             2 -15                    1- 12             3-13 

 

Leksdal/Malså statsallm                             4                          2 - 12                1 - 12 

 

Kverndal statsallm                                      2 - 7                     2 – 11                3- 15 

 

Inn statsallm*                                                 -                                -                      4* 

*gjelder søknad for kjøring av statsallmenningsgrunn og inn på Værdalsbruket. 

 

I tillegg er gitt det gitt grunneiertillatelser for transport av materiell/utstyr og arbeidsfolk i 
forbindelse med byggeløyve (§3d )ved Grønningen.  

                                                                     20/21                  21/22                 22/23 

Antall                                                               1                          2                           3      

 

Grunneiertillatelser gitt til vedtransport fra utvist blink til egen hytte 

 

                                                                     20/21                  21/22                 22/23 

Antall                                                               2                          4                         8 

 

Saksbehandlers vurderinger: 

Ordningen for transport av utstyr og bagasje til egen hytte hjemlet i nasjonal forskrift §5 bokstav c, 
synes å ha fungert tilfredsstillende, Fjellstyret har satt som et krav at hytta ligger min 2,5 km i luftlinje 
fra brøyta veg, for å gi grunneiertillatelse. Derved har ingen hytteeier i hyttefelta i Inn statsallm 
mulighet til å få grunneiertillatelse. Disse er ved behov for transport henvist til å benytte leiekjøring 
enten fra Røde kors eller Solvang hytteservice. 



Styrets behandling: 

Fjellstyret har ikke mottatt klager på de vedtatte retningslinjer for behandling av 
grunneiertillatelse til å benytte snøscooter til egen hytte. Ordningen med at hytteeierne må 
levere rapport etter hver sesong har fungert godt, og derfor har foreligger den en oversikt å 
vise til (gjengitt under saksopplysninger) Oversikten viser at antall søknader har gått noe opp 
i løpet av prøveperioden. Med at det ikke er noen avgrensing i antall turer til hver hytte 
kunne en forvente at det ville bli mye kjøring. Dette forhold synes ikke å ha øket i vesentlig 
grad, selv om tallet de med mest antall oppgitte turer har blitt noe høyere. Fjellstyret mener 
at det gjennom rapporteringskravet for å få grunneiertillatelse har «disiplinert» hytteeierne. 

Vedtak: 

Fjellstyret oversender sine erfaringer med prøveordningen basert på denne saksbehandling til 
kommunen. 

Samtidig ble det vedtatt med fire mot en stemme at, de innførte retningslinjer for behandling av 
grunneiertillatelser til snøscooterkjøring til egen hytte, samt transport av fra hogst til egen hytte (jfr 
sak 02/21) videreføres. Mindretallet (Aksnes) foreslo å fjerne kravet om hyttas beliggenhet fra vei 
(2,5km) fjernes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Fjellstyremøte 

Sak nr.   11/23             Møtedato: 27.06.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes        Arkiv nr. 

Sakstittel: Tilskuddsøknader  - allmenyttige formål 

 

Hjemmel:  Fjellovens § 11- 3.ledd 

 

Saksopplysninger:  

Ved søknadsfristens utløp 20.06.23 var disse seks søknader innkommet. 

1.Søknad av 27.01.23 fra Verdal Idrettsåd v/Paul Elvebø, om støtte til påfyll av klopper til 
«Gamma» nord for Bellingen med trace over Inn statsallm, samt klopper til Rollsjøan på grensa 
mellom Leksdal statsallm og Værdalsbruket nord for Kjesbuvatnet.  Kostnadsoverslag 261500kr  
Søknadsbeløp  20000kr 

 

 

2.Søknad fra Sigrun Storholmen m flere av 05.06 23, om tilskudd til å bytte tak på åpen hytte for 
allmenheten på Karmhusvollen i Leksdal statsallm.  Kostnadsoverslag 28600kr  Søknadsbeløp 
20000kr 

 

 

4. Søknad fra Risvatnet og Småliene hytteforeninhg v Siri Sæter av 15.06.23 om støtte til     

A. Tilskudd til brygge for båt i Risvatnet. Kostnadsoverslag 50500kr  

Søknadsbeløp   25000kr. 

B. Tilskudd til benker, bålpanner og trimkasse i hytteområdet og Gamle kongeveg. 
Kostnadsoverslag 51250kr  Søknadsbeløp 35000kr. 

 
5. Søknad fra Høysjøen hytteierforening v Tove Finne av 20.06.23 om støtte til bygging  

bru over Haukåa på nordsida av Høysjøen vest for Vangstadvollen i Leksdal statsallm.  
Kostnadsoverslag 11850 kr  Søknadsbeløp er ikke oppgitt 

 



6. Søknad fra Leksdal IL turstikomiteen v Gunnhild O. Aksnes av 20.06.23 om støtte til bygging 
av bru over Lundselva (Nordelva) ved «Vegenden» i Leksdal statsallm.  Kostnadsoverslag 
240000 kr   Søknadsbeløp 20000 kr. 
 

Vurdering: 

Vedtatt retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål sier at midlene 
skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår jakt, 
fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
Søknadene nr 1, 2, 3, 5 og 6 tilfredsstiller ovennevnte retningslinjer ved at tiltakene 
det søkes om er på statsallmenningsgrunn. Når det gjelder søknad nr 4 fra Risvatnet 
og Småliene hytteforening, så må det opplyses at formålene det søkes om er 
innenfor retningslinjene, men at dette hytteområdet ligger på privat område eid av 
Værdalsbruket mellom Stormoen og Sul. 
 
For ordens skyld opplyses at Fjellstyret ved tidligere behandling av tilskudd  til 
allmennyttige formål, også har hatt til behandling søknad fra «Jakt i Verdal» om 
tilskudd til skuddpremieordning. Til Fjellstyrets opplysning er det i år ikke innkommet 
slik søknad. 
 
Det totale bevilgede beløp er på kr 60000. Det overlates til fjellstyret i 
møtebehandling til å bestemme hvem av søknadene som innvilges og størrelse på 
beløp, samt om hele det avsatte beløp skal brukes. 
 
 

Styrets behandling: 

Fjellstyret har etter søknadsfristen som var 20.06.23, mottatt søknad fra «Jakt i 
Verdal» på mail datert 23.06.23. Fjellstyret godkjenner denne søknad og tar den med 
i vurderingen sammen med de andre seks innkomne søknader, og gir den                
saknr 11/23- 7. 
 
Behandling av den enkelte søknad: 
 

1.Søknad av 27.01.23 fra Verdal Idrettsåd v/Paul Elvebø, om støtte til påfyll av klopper til 
«Gamma» nord for Bellingen med trace over Inn statsallm, samt klopper til Rollsjøan på grensa 
mellom Leksdal statsallm og Værdalsbruket nord for Kjesbuvatnet.   

Vedtak: Det bevilges inntil kr 10000  i tilskudd for strekningen over Inn statsallmenning til 
«Gamma», vedtaket var enstemmig. 

 

2.Søknad fra Sigrun Storholmen m flere av 05.06 23, om tilskudd til å bytte tak på åpen hytte for 
allmenheten på Karmhusvollen i Leksdal statsallm.                                                                                    

Vedtak: Det bevilges inntil kr 10000 i tilskudd og det forutsettes at hytta holdes åpen for 
allmenheten i minst 5 år framover. Vedtaket var enstemmig. 



 

 

3.Søknad fra Leksdal jaktskytterlag v Harald Bruheim av 06.06.23, om støtte til innkjøp av 
trematerialer og en «selvanviser» til skytebanen på Stiklestadmyra i Leksdal statsallm. 

Vedtak: Det bevilges inntil kr 2000 i tilskudd. Vedtaket var enstemmig. 

 

4. Søknad fra Risvatnet og Småliene hytteforening v Siri Sæter av 15.06.23 om støtte til     

A. Tilskudd til brygge for båt i Risvatnet.   

       B. Tilskudd til benker, bålpanner og trimkasse i hytteområdet og Gamle kongeveg.  

Vedtak: Det bevilges ikke tilskudd søknadene, da anlegg/tiltak i statsallmenning prioriteres. 
Vedtaket var enstemmig 

 

 5. Søknad fra Høysjøen hytteierforening v Tove Finne av 20.06.23 om støtte til bygging  
      bru over Haukåa på nordsida av Høysjøen vest for Vangstadvollen i Leksdal statsallm.  
 
      Vedtak: Det bevilges inntil kr 5000 i tilskudd. Vedtaket var enstemmig. 
 
       

6.Søknad fra Leksdal IL turstikomiteen v Gunnhild O. Aksnes av 20.06.23 om støtte til bygging av 
bru over Lundselva (Nordelva) ved «Vegenden» i Leksdal statsallm.   
 
Vedtak: Det bevilges inntil kr 15000 i tilskudd. Vedtaket var enstemmig. 

 
7. Søknad fra «Jakt i Verdal» v Bjørn I. Gomo  av 23.06.23 om tilskudd til skuddpremieordning. 

Vedtak: Det bevilges inntil kr 15000 i tilskudd. 

Felles for alle innvilga tilskudd er at: 

De innvilgende tilskudd utbetales når fjellstyret har mottatt dokumentasjon/kvitteringer på 
utgifter i forbindelse med omsøkte tiltak. Tidsfrist innen 01.10.2024. 

 

 

 

 

 
 



Fjellstyremøte 

Sak nr.   12/23             Møtedato: 27.06.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes        Arkiv nr. 

 

Sakstittel: Tilskuddsøknader  - næringsformål. 

 

Hjemmel:  Fjellovens § 11- 3.ledd 

 

Saksopplysninger:  

Ved søknadsfristens utløp 20.06.23 var disse tre søknader innkommet. 

 
1. Søknad Stiklestad seterlag  v Leif J. Berg av 19.06.23 om støtte til innkjøp av nytt 

propan kjøleskap til gjeterhytte på Tortåsvollen i Inndal statsallm.   
   Kostnad kr 6990, og det samme søknadsbeløp   

2. Søknad Stiklestad seterlag  v Leif J. Berg av 19.06.23 om tilskudd til dyr sluppet på beite 
for årets sesong.   Det søkes om 100kr pr påmeldt dyr som i år er 125 stk.  
Søknadsbeløp kr 12500.  I søknaden anføres at regnskap for Stiklestad seterlag blir 
ettersendt. Regnskap mottatt 26.06.23 

3. Søknad fra Ramsås allmenningsstyre v Trond O. Høknes av 20.06.23, om tilskudd til 
skifte av murpipe på allmenningshytte på Ramsåsvollen. 

     Kostnadsbeløp kr 30000, og det samme det samme søknadsbeløp. 
 

Vurdering: 

Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
 
1.  Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare                                                                    
ressurser i eller knyttet til statsallmenninger.  
2.  Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene kan også tildeles midler. 
3.  Investeringstiltak prioriteres foran driftstiltak. 
 

Når det gjelder søknad nr 2 fra Stiklestad seterlag , så er følgende offentlig 
tilskuddsordninger tilgjengelig gjennom å søke Landbruksdirektoratet: 



Tilskudd til drift av beitelag (OBB) 

Til organisert tilsyn, sanking og andre fellestiltak knyttet til utmarksbeite. Ordningen gjelder 

for sau, geit og storfe som beiter i utmark.  

og 
Søknad om tilskudd til organisert beitebruk 
 Landbruksforetak som slipper dyr på beite kan organisere seg i beitelag og samarbeide om tilsyn, 
sanking og andre fellestiltak knyttet til utmarksbeite. Beitelagene kan få støtte til drift. 

Det overlates til fjellstyret i møtebehandling til å ta stilling til søknadene. 

Styrets behandling: 

Før styrets behandling av saken ba styreleder Ingeborg Østerås fjellstyret om å vurdere 
hennes habilitet i forhold til de innkomne søknader fra henholdsvis Stiklestad seterlag og 
Ramsås allmenningstyre. 
Fjellstyret kom fram til at Ingeborg Østerås erklæres inhabil i alle tre søknadssaker. 
 
Terje Aksnes tok over som møteleder i saken om tilskudd – næringsformål. 
 

1. Søknad Stiklestad seterlag  v Leif J. Berg av 19.06.23 om støtte til innkjøp av nytt 
propan kjøleskap til gjeterhytte på Tortåsvollen i Inndal statsallm.   

          
          Vedtak: Det bevilges inntil kr 6990 i tilskudd, enstemmig. 
 

 2. Søknad Stiklestad seterlag  v Leif J. Berg av 19.06.23 om tilskudd til dyr sluppet på beite 
for årets sesong.    

 
     Vedtak: Det bevilges inntil kr 12500 i tilskudd, enstemmig. 

 

  3.  Søknad fra Ramsås allmenningsstyre v Trond O. Høknes av 20.06.23, om tilskudd til    
skifte av murpipe på allmenningshytte på Ramsåsvollen. 

 
     Vedtak: Det bevilges inntil kr 30000 i tilskudd, enstemmig. 

 

De innvilgende tilskudd utbetales når fjellstyret har mottatt 
dokumentasjon/kvitteringer på utgifter i forbindelse med omsøkte tiltak. Tidsfrist 
innen 01.10.2024. 

 



Fjellstyremøte 

Sak nr.   13/23             Møtedato: 27.06.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes        Arkiv nr. 

 

Sakstittel: Spørsmål om rett til beite 

 

Hjemmel:  Fjellovens § 15 

 

Saksopplysninger:  

Mail av 30.05.23 fra Vidar Alstad, Vinne med spørsmål om hans gård har rettighet til beite 
med småfe (geiter) i Ramsås statsallmenning. Han ber om fjellstyrets vurdering. 

I et foreløpig svar fra adm. 13.06.23 er det gitt følgende svar på mail til Alstad: 

Fjellstyre kan ikke tildele en rettighet, men henviser til §15 i fjelloven 3.ledd: 

Så langt det i allmenningen er beite som ikkje vert nytta av bruksrettshavarande, kan 
fjellstyret gjere vedtak om å gje andre – også utanbygdsbuande rett til å nytte beite, på vilkår 
som vert fastsette ved avtale. 

Spørsmålet ditt skal bli lagt fram for fjellstyret, så du vil få et endelig svar etter hvert. 

Vurdering. 

Viser til fjellovens §15. 3 ledd og dersom fjellstyret er enig kan det opprettes en avtale med 
Alstad, hvor det kan beites, antall dyr (geiter) og tidsrom for beitetid. 

Styrets behandling: 

Fjellstyret er utgangspunktet positiv til at det kan beites med geiter, forutsatt at voksne dyr 
benytter såkalt «no fence» slik at området de skal benytte avgrenses. Alstad oppgir 
henvendelsen ikke noen opplysning om antallet dyr som ønskes å slippes. 

Vedtak: 

Fjellstyret ønsker en formell søknad fra Alstad med flere opplysninger før saken kan 
behandles videre. Enstemmig vedtak. 

 

 

 



 

Sak nr.   14/23             Møtedato: 27.06.23 

Saksbehandler:  Ingen         Arkiv nr. 

Sakstittel: Orienteringssaker 

Fjellstyreleder: Ingeborg Østerås informerte om møter som har vært i løpet av mai-juni vedr 
”Tromsdalssken”  På møter har vært deltakere fra fjellstyret, Norges Fjellstyresamband, Adv 
Gresseth, Statskog. Saken ser ut til å ha liten framgang med tanke på minnelig løsning og kan ende 
opp som rettslig skjønnsak. 

Daglig leder: Ga en orientering som gjøremål siden siste møte i mai. 

Mai, ute: Oppsyn tilsyn hytter  Inne: Faste kontordager 16. 23. og 30.mai.  Utlysning av tilskudd og 
utsending av  

Juni, ute: Oppsyn – tilsyn- rydding- dasstømming  hytter. SNO oppdrag – kadaverobduksjon. 
Utplassering av benk Hestgreivoll. 

Ferie uke 23 

Inne: Utsending av jaktkorttilsagn – periodedelt jakt i sept. Møteinnkalling styremøte 27.juni. 
Innsending av revisjonsberetning i Statskog . I tillegg kommer terminalarbeid opp mot bank og annen 
datakommunikasjon 

Generelt tilføyes at under utearbeid er det forsøkt tatt bilder som er blitt gjengitt på fjellstyrets 
Facebook side med jevne mellomrom 

Refsaker. 

Rapport fra Jostein O. Lyng vedr «permobjørtrening» på Ramsåsvollen 18.06.23 (sak 08/23) 

Deloitte. Revisjonsberetning av fjellstyrets regnskap for 2022 

Malsådalsvegen. Protokoll/regnskap årsmøte 08.06.23 

 

Sak nr.   15/23 Eventuelt  

Terje Aksnes hadde fått spørsmål om periodene i forbindelse med tidligjakta i sept som adm 
besvarte. 

 

 

 

 



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Elektronisk behandlet                   

Saknr behandlet: 16/23 

Dato: 10.07.2023  

Tidspunkt:  

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Einar A. Tromsdal                 medlem     

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar 
med vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Sak nr  16/23                                                                                                       Møtedato 10.07.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Søknad fra Anne Lise Braarud av 05.07.23 om grunneiertillatelse til helikoptertransport til hytte ved 
Grønningen 12.07.23 (Elektronisk behandling av saken) 

Hjemmel:   

Fjellovens §12, 3.ledd «Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for andre enn 
Statskog, ligg til Fjellstyret. 

Saksopplysninger:  

Bakgrunn for søknad om bruk av helikopter, og derved behov for grunneiertillatelse til landing er at 
Braarud skal oppføre et tilbygg på sin hytte. De har oppfattet at spørsmålet om grunneiertillatelse til 
landing med helikopter er noe som Helikopterselskapet klarerer med grunneier. Derfor kommer 
denne søknaden så tett opp mot ønsket transportdato.  

Saksbehandlers vurdering: 

For transport av materiell/utstyr til hytt på barmark er det av stor betydning at det benyttes 
lufttransport ved bruk av helikopter, slik som det søkes om.  I søknaden opplyses det at det er kun en 
dag (12.07.23) at det er aktuelt å benytte helikopter for materialtransport. 

Forslag til vedtak: 

På tross av kort tid fram til ønsket dato for transport, men siden det er kun 1 -en- dags bruk av 
helikopter det søkes om, innvilger Fjellstyret søknaden om grunneiertillatelse. 

Behandling: 

Saken er sendt fjellstyres medlemmer på mail til eventuell uttalelse, samt at saken er offentliggjort 
på fjellstyret webside www.verdalfjellstyre.no, nyheter. Ingen merknader til søknaden er innkommet 
til fjellstyret.   Av Fjellstyremedlemmene som ga uttalelse (midt i ferieperioden) var det innvending 
mot at grunneiertillatelse gis for helikoptertransport den omsøkte dato 12.07.23. 

Vedtak:  

På tross av kort tid fram til ønsket dato for transport, men siden det er ku 1 – en – dags bruk av 
helikopter det søkes om, innvilger Fjellstyret søknaden om grunneiertillatelse. 

 

 

 

 

http://www.verdalfjellstyre.no/


Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Elektronisk behandlet                   

Saknr behandlet: 17/23 

Dato: 02.08.2023  

Tidspunkt:  

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Einar A. Tromsdal                 medlem     

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar 
med vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Sak nr 17/23.                                                                                                       Møtedato: 02.08.23 

 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                            Arkiv nr. 

 

Sakstittel: 

Søknad fra Ola Lerfald i mail av 25.07.23 om grunneiertillatelse til helikopterlanding i for transport i 
forbindelse med pågående bygging av hytte ved Grønningen. Lastested oppgis til Kavelbrua. Det 
søkes om anslagsvis 10 turer i tidsperioden 01.- 31.08.23. 

Hjemmel:  

Fjellovens §12, 3.ledd Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for andre enn 
Statskog, ligg til Fjellstyret. 

Saksopplysning:  

Bakgrunn for søknad om bruk av helikopter og derved behov for grunneiertillatelse til landing er at 
Lerfald har hytte ved Grønningen som han startet bygging av tilbygg på i 2022  Det vises til 
Fjellstyrets vedtak i sak 9/22 hvor Fjellstyret innvilget grunneiertillatelse. 

Saksbehandlers vurdering: 

Søknaden kommer for tett opp ønsket oppstartdato til at  grunneiers tillatelse kan innvilges fra 
01.08.23, da Fjellstyret må ha tid til å behandle søknaden. Saken sendes ut på mail til Fjellstyrets 
medlemmer til uttalelse, samt legges ut offentlig på fjellstyrets webside, for eventuell merknad.   Det 
vises til Fjellstyrets behandling og vedtak i sak 9/22, hvor Lerfald fikk innvilget grunneiertillatelse til å 
benytte helikopter i perioden 15.07. t.o.m 09.09.22. Det ble da satt begrensning i 
helikoptertransporten i perioden 15.-31.08, ved at det ikke ble gitt grunneiertillatelse for de dager 
det skal foregå samling av storfe i området. Lerfald måtte selv avklare med Stiklestad seterlag 
angående aktuelle dager. Grunneiers tillatelse ble i vedtaket begrensa i maksimalt 6 selvvalgte dager 
i nevnte tidsrom.  

Forslag til vedtak: 

Verdal Fjellstyre gir Ola Lerfald grunneiers tillatelse for landing med helikopter i forbindelse med 
lasting/lossing av materiell/byggevarer ved Kavelbrua i Inndal statsallm og med hans hytte på 
vestsida av Grønningen i Hoås statsallm. i perioden 08.08- 31.08. Det settes samme begrensing i 
tiden 15.- 31.08.23 ved at det ikke gis grunneiertillatelse for de dager det skal foregå samling av 
storfe i området. Lerfald må selv avklare med Stiklestad seterlag angående aktuelle dager. 
Grunneiertillatelse begrenses til maksimalt 6 selvvalget dager i innvilget tidsperiode. 

Styret har hatt saken til uttalelse på mail, samt at den har ligget ute på fjellstyrets webside for 
eventuelle merknader. 

 



 

Styrets behandling: 

Ingen merknader eller uttalelser imot at grunneiertillatelse blir gitt er innkommet. Forslaget til 
vedtak er dermed  enstemmig, og vedtaket lyder: 

Vedtak: 

Verdal Fjellstyre gir Ola Lerfald grunneiers tillatelse for landing med helikopter i forbindelse med 
lasting/lossing av materiell/byggevarer ved Kavelbrua i Inndal statsallm og med hans hytte på 
vestsida av Grønningen i Hoås statsallm. i perioden 08.08- 31.08. Det settes samme begrensing i 
tiden 15.- 31.08.23 ved at det ikke gis grunneiertillatelse for de dager det skal foregå samling av 
storfe i området. Lerfald må selv avklare med Stiklestad seterlag angående aktuelle dager. 
Grunneiertillatelse begrenses til maksimalt 6 selvvalget dager i innvilget tidsperiode. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Elektronisk behandlet                   

Saknr behandlet: 18/23 

Dato: 22.08.2023  

Tidspunkt:  

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Einar A. Tromsdal                 medlem     

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar 
med vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Sak nr  18/23                                                                                                       Møtedato 22.08.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Søknad fra Anne Lise Braarud av 11.08.23 om grunneiertillatelse til helikoptertransport  for 1 -en- dag 
i første halvdel av september, til hytte ved Grønningen i Hoås statsallm. og opplasting ved  Kavelbrua 
i Inndal statsallm.  

Hjemmel:   

Fjellovens §12, 3.ledd «Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for andre enn 
Statskog, ligg til Fjellstyret. 

Saksopplysninger:  

Braarud fikk i sak 16/23 grunneiertillatelse til omsøkt 1 dags transport med helikopter (12.07.23) for  
transport av byggematerialer. Denne gang søkes det om 1 dags bruk av helikopter for transport av 
materiell/torv til tekking av torvtak på hytta. Dette arbeide må utføres under gunstige forhold og 
derfor kan de ikke datofeste tidspunkt for helikoptertransport nærmere, enn til første halvdel av 
september.  

Saksbehandlers vurdering: 

For transport av materiell/utstyr til hytt på barmark er det av stor betydning at det benyttes 
lufttransport ved bruk av helikopter, slik som det søkes om.  I søknaden opplyses at formålet er 
spesielt arbeid med materiell/torv til taket, som skal fraktes, Det er kun en dag i første halvdel av 
september og maksimalt 4 turer, at det er aktuelt å benytte helikopter. 

Forslag til vedtak: 

Fjellstyret skjønner behovet transporten, siden det er snakk om utbedringen av torvtaket før 
vinteren, og innvilger grunneiertillatelse for 1 – en – dags transport med helikopter i første halvdel av 
september, med lasting ved Kavelbrua og lossing på  hytta ved Grønningen. 

Behandling: 

Styret har hatt saken til uttalelse på mail, samt at den har ligget ute på fjellstyrets webside for 
eventuelle merknader. 

Ingen merknader eller uttalelser imot at grunneiers tillatelse blir gitt er innkommet. Forslaget til 
vedtak er dermed enstemmig, og vedtaket lyder: 

Vedtak: 

Verdal Fjellstyre gir Anne Lise Braarud grunneiers tillatelse for  1 -en- dag transport i første halvdel av 
september med landing av helikopter, ved Kavelbrua i Inndal statsallmenning og med hennes hytte 
på nordsida av Grønningen i Hoås statsallmenning, i forbindelse med lasting/lossing av 
materiell/utstyr for utbedring av torvtak.  



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Elektronisk behandlet                   

Saknr behandlet: 18/23 

Dato: 29.08.2023  

Tidspunkt: 18:00 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Einar A. Tromsdal                 medlem     

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar 
med vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Sak nr  19/23                                                                                                       Møtedato 29.08.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Godkjenning av møteprotokoller. 

1. Fjellstyremøte 27.06.23 sak 9/23 t.o.m 15/23. 

2. Digital sak/møtebehandling 10.07.23, sak 16/23 vedr søknad motorferdsel helikopter 
Anne L Braarud 

3. Digital sak/møtebehandling  02.08.23, sak 17/23 vedr søknad motorferdsel helikopter 
Ola Lerfald. 

4. Digital sak/møtebehandling 22.08.23, sak 18/23 vedr søknad motorferdsel helikopter 
Anne L Braarud 

Vedtak: 

Fjellstyrets protokoller fra møte 27.06.23 sak 9/23 t.o.m 15/23, godkjennes enstemmig. 

Fjellstyrets protokoll fra digital møtebehandling 10.07.23 sak 16/23, godkjennes, enstemmig. 

Fjellstyrets protokoll fra digital møtebehandling 02.08.23 sak 17/23, godkjennes, enstemmig. 

Fjellstyrets protokoll fra digital møtebehandling 22.08.23 sak 18/23, godkjennes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr  20/23                                                                                                       Møtedato 29.08.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Storviltkvoter  av elg 2023  og fordeling mellom jaktfelt. 

Forslag fra saksbehandler 

Jaktfelt i Nedre Verdal Tildelingsområde 

                                                         Kvote 

                         Okse                Valgfri                Kalv 

Volhaug A         1                        0                       1 

Vohaug B          1                        0                        1 

 

Jaktfelt i Øvre Verdal tildelingsområde 

                                                    Kvote 

                                  Okse                Valgfri               Kalv 

Leksdal vest              1                        0                      1 

Leksdal Ø/Malså      1                        1                      2 

Kverndal                    1                        1                      0 

Inndal                         1                        1                       1 

Hoås                           2                        0                       2 

Inn A                          1                         1                       2 

Inn B                          2                          0                      2 

 

Styrets behandling. 

Fjellstyreleder fremmet følgende forslag til kvote og fordeling mellom jaktfelt: 

                        Eldre okse       1, 5år okse         Kvige              Valgfri         Kalv 

Volhaug A         0                       1                        0                         0               1 

Vohaug B          1                       0                      0                         0                 1 



 

 

 

                                Eldre okse       1, 5år okse         Kvige              Valgfri    Kalv 

Leksdal vest                   0                       1                        0                    0           1 

Leksdal øst/ Malså       1                        0                       1                     0           1 

Kverndal                         0                       1                        0                     0          1 

Inndal                               1                      0                        0                    0           1 

Hoås                                 1                       0                        1                   0           2 

Inn A                                 0                       1                        0                    1          2 

Inn B                                1                         0                       1                    0           2 

Vedtak: 
Fjellstyret vedtar forslaget fra fjellstyreleder til kvoter og fordeling mellom jaktfelt, enstemmig . 
 
Begrunnelse av vedtak om tildeling av elg, sak 20/23 Storviltkvoter av elg 

• Tildeling baserer seg i stor grad på bestandsplaner for 2022-2025 og erfaring fra jakta i 
2022(19 av 28 dyr ble tatt ut (67,8 %)) 

• Fjellstyret mener en restriktiv tildeling også skal gjennomføres i 2023. 25 dyr tildeles til 
jaktlagene på jaktfeltene i statsallmenningene i Verdal . 
7 dyr foreslås som reservekvote og kan fordeles under jakta dersom kvote fylles og jaktlag 
har interesse for mer tildeling. På Volhaug og Inn tildeles dyr evt etter fylt kvote på Volhaug B 
og Inn B. Dyr på reservekvote er max 3 unge hunndyr og max 4 kalver. Daglig leder tildeler 
etter disse retningslinjer, og styret orienteres etter hvert som tilleggsdyr tildeles 

• Tildelingen for 2023 medfører en planlagt avskyting på inntil 34 % hanndyr, hvorav 19 % 
eldre okser, 48 % kalv og 76 % unge dyr 

• Vi ønsker å være restriktive med å tildele valgfrie dyr 
  

  
 

 

 

 

 

 

 



Sak nr  21/23                                                                                                       Møtedato 29.08.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Storviltkvoter av hjort og fordeling, samt jaktstarttidspunkt for hjortjakt. 

Saksopplysning/Forslag fra saksbehandler 

Det ble ikke felt hjort på statsallmenningene i 2022. 

I sak 44/22, ble hjortekvoten for statsallmenningene på 4 dyr fordelt med 2 kalv, 1 spissbukk 
og 1 hind samlet for jaktfelta Leksdal vest, Leksdal øst/Malså, Kverndal, Hoås og Inndal. 

Det foreslås å fordele kvoten på samme måte som i 2022, slik at det blir en felles kvote for 
de nevnte fem jaktfelta, for derved å øke sjansen for at det kan bli felt dyr. 

I sak 44/22 ble jaktstarten for hjortejakta fastsatt til 10.september. Den offisielle jaktstarten 
er 1.september. Fra jegerhold er det fremmet ønske om å ha mulighet til å starte hjortejakta 
på statsallmenningene den 1.september. Både ut fra det forhold at jakt er offisielt tillatt fra 
denne dato, samt at sjansen er større for å felle hjort på statsallmenningene tidlig i 
september når hjorten står høyere i terrenget. Senere på høsten trekker hjorten ned i 
terrenget og ut av våre jaktfelt. 

Det foreslås å starte hjortejakta 1.september. 

Styrets behandling. 

Styrets slutter seg til saksbehandler forslag om samme fordeling av hjortekvote mellom 
jaktfelta i år som i 2022, jfr sak 44/22. 

Styret ønsker ikke å fremflytte starten av hjortejakt til 1.september og fastholder start av 
hjortejakt til 10.sepetember. 

Vedtak: 

Styret slutter seg til saksbehandler forslag om samme fordeling av hjortekvote mellom 
jaktfelta i år som i 2022, jfr sak 44/22. 

Styret ønsker ikke å fremflytte starten av hjortejakt til 1.september og fastholder start av 
hjortejakt til 10.sepetember. 

Vedtaket var enstemmig. 

 

 

 



Sak nr  22/23                                                                                                       Møtedato 29.08.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel: 

Storviltkvoter av rådyr og fordeling. 

Saksbehandlers forslag.                                                  Kvote 

Jaktfelt                                                          Kje                Fritt             Bukk 

Volhaug                                                         3                       1                 2 

Leksdal Malså                                              2                        1                2 

Hoås                                                              3                        1                 2 

Inndal                                                            1                        1                 1 

Inn                                                                                            1          

 

Styrets behandling. 

Terje Aksnes la fram følgende forsalg til rådyrkvote  og fordeling.    

Jaktfelt                                                          Kje                Fritt             Bukk 

Volhaug                                                         2                      0                  1 

Leksdal Malså                                               2                      0                  1 

Hoås                                                               2                       0                 1 

Inndal                                                             2                      0                  1 

Inn                                                                                           1          

 

Vedtak: 

Forslag til rådyrkvote og fordeling fra Terje Aksnes ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 



Sak nr  23/23                                                                                                       Møtedato 29.08.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel: 

Bag limit /Kvoter rypejakt 2023,( med bakgrunn i årets takst i samarbeid med Værdalsbruket) 

Saksbehandlers vurdering/forslag. 

Det vises til vedlagt rapport fra "Hønsefuglportalen" vedr beregninger av rypebestand på grunnlag av 
årets rypetakst på statsallmenningene og Værdalsbrukets områder. 

Taksten viser en nedgang i den totale tetthet fra 34,5 i 2022 til 12,4 i år, Tetthet av voksenfugl var 11, 
1 i 2022 og er i år 4,7. Kyllingproduksjonen var 4,1 i 2002 og er i år 3,0. 

Alle tall referer til antall pr km2 

Som det går fram av rapporten er det store variasjoner. Men isolert sett viser taksten en nedgang i 
bestand. Årsaken er nok flersidig. Sein vår og kaldt klima i siste halvdel av mai og første uke av juni 
kan ha medført at rypene har trukket ned i skogområder og har klekket der. Da blir de ikke funnet 
under taksten, fordi takstlinjene ikke er lagt i skogområder. Takstlinjene går i fjellet hovedsakelig over 
skoggrensa. 

Uansett årsak til nedgang i takstresultat så er taksten det eneste formen for årlig «telling» av ryper 
før jakt og dette har blitt innført som en slags rettesnor for forvaltning av rypebestand. 

Som tidligere har saksbehandler hatt kontakt med Anderes Børstad i VB og hørt hans betraktninger 
om resultatet av årets takst sammenlignet med tidligere år. 

Med bakgrunn i at tallene  for gjennomsnittlig tetthet av ryper pr km2, tetthet av voksenfugl og 
gjennomsnittlig kyllingproduksjon viser nedgang var Børstads holdning at vi må ta hensyn til 
takstresultatet, og at kvoten/ bag limit for 2023 for må reduseres i forhold 2022, ved å halvere.  

Som følge av det samarbeidet statsallmenningene og Værdalsbruket har om årets rypekvote, og med 
bakgrunn i uttalelse fra VB foreslås en dagskvote på max 2 ryper/dag og en sesongkvote på max 8 
ryper/jeger. 

Styrets behandling. 

I går (28.08.23) ble det kjent at eier av Værdalsbruket har bestemt at årets småviltjakt på 
Værdalsbrukets eiendommer avlyses i 2023 og at jegere som har betalt jaktkort får innbetalt 
beløp refundert. 

Med dette som bakgrunn besluttet Fjellstyret å følge samme avlysning av årets småviltjakt 
på statsallmenningene i Verdal, samt at jegere får tilbakebetalt for innbetalt jaktkort. 

Vedtak: 

Fjellstyret avlyser årets småviltjakt på statsallmenningene og jegere får tilbakebetalt 
innbetalt beløp for jaktkort. Vedtaket var enstemmig. 



Sak nr  24/23                                                                                                       Møtedato 29.08.23 

                                                                                                                                              Arkiv nr. 

Sakstittel 

«Tromsdalssaken». 

Saken ble satt opp først på møtet med bakgrunn i at Jan Borgnes i Norges Fjellstyresamband (NFS) 
deltok via Teams.  

Innledning av saken av fjellstyreleder og en gjennomgang av saken så langt med bakgrunn i et notat 
fra Perly Berge i NFS. 

Fjellstyremedlem Anne Kolstad påtok seg under saksgjennomgangen å referere saken/Teamsmøtet. 

Vedtak: 
Nå er alle utenomrettslige løsninger prøvd. 
Fortsatt mulig å få til en privatrettslig avtale innen rettssaken starter mai 2024. 
Det må avklare med Tor om det vil ha økonomiske konsekvenser for fjellstyret og fjellstyresambandet 
dersom vi trekker oss før rettssaken starter. 
Spørre Tor om det finnes muligheter for å få avklart lovligheten av kommunens reguleringsvedtak 
dersom vedtaket er i strid med fjelloven når kommunens advokat sier at formuleringene i vedtaket 
ikke er bindende. Kan man ta dette inn for Statsforvalteren eller Sivilombudsmannen? 
Avklare om det er mulig å fatte et nytt reguleringsvedtak, ev konsekvenser det vil medføre. 
Det er styremøte i fjellstyresambandet 6. september da tas det opp en avklare fordeling av kostnader 
mellom fjellstyret og fjellstyresambandet. Saken har nok større interesse prinsipielt for 
fjellstyresambandet enn den har for fjellstyret alene. 
Avtale et møte med Siv Sætran, Statsskog 
Anne Kolstad 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 25/23 

Orienteringssaker. 

Daglig leder ga en oversikt over arbeid utført siden siste fjellstyremøte. 

Innearbeid 

Faste kontordager har blitt holdt hver tirsdag. Publikumskontakt på telefon og mail. 

Registering av innbetaling av jaktkort for tidligjakt 

Saksbehandling vedr etterarbeid forrige fjellstyremøte samt saksbehandling vedr tre digtalt behandla 
møtesaker i løpet av sommeren. Møteinnkalling og saksforslag til dagen møte 

For øvrig er vanlig daglig kontorarbeid og terminalarbeid vedr banktjenester utført. 

Utearbeid 

Ordinært  natur oppsyns/tilsyn hytter. Rydding av gress og kratt ved hytter. 

Overflatebehandling av utsatt sittebenk Hestgreivoll. 

Rovviltkontaktarbeid for SNO  

 

Sak 26/23 

Eventuelt. 

Terje Aksnes opplyste at han hadde mottatt kostnadsoverslag vedr mulig istandsetting av gammel 
hytte i Neveråsen i Kverndal, jfr møte 27.06. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Elektronisk behandlet                   

Saknr behandlet: 27/23 

Dato: 17.10.2023  

Tidspunkt:  

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Einar A. Tromsdal                 medlem     

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                          Funksjon 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar 
med vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Sak nr 27/23                                                                                                       Møtedato 17.10.23 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                           Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Søknad fra Alf Jonny Kålen av 03.10.23 om grunneiertillatelse til helikoptertransport for 1 -en- dag i 
siste uke av oktober eller i løpet av de to første uke av november, med lasting på hytte ved 
Grønningen i Hoås statsallm. og lossing ved Kavelbrua i Inndal statsallm. Transporten gjelder 
uttransport av minigraver. 

Hjemmel:   

Fjellovens §12, 3.ledd «Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for andre enn 
Statskog, ligg til Fjellstyret. 

Saksopplysninger: Kålen fikk i sak 28/21 grunneiertillatelse til å benytte helikoptertransport av 
byggematerialer og  minigraver fra Kavelbrua og til sin hytte ved Grønningen. Denne gang søkes det 
om 1 dags bruk av helikopter for uttransport av nevnte minigraver.  

Saksbehandlers vurdering: 

For transport av materiell/utstyr til/fra hytte på barmark er det av stor betydning at det benyttes 
lufttransport ved bruk av helikopter, slik som det søkes om.  I søknaden opplyses at formålet er 
uttransport av minigraveren som har vært benyttet i forbindelse med hyttebygginga. Det er kun en 
dag som det skal benyttes helikopter, enten i siste uke av oktober eller i løpet av de to første uker av 
november. Saksbehandler vurder transporten som nødvendig, da minigraver ikke er egna til å kjøre i 
terreng for egen maskin, verken på barmark eller snødekt mark. 

Forslag til vedtak: 

Fjellstyret skjønner behovet transporten, siden det er snakk om uttransport av minigraver før 
vinteren, og innvilger grunneiertillatelse for 1 – en – dags transport med helikopter i siste uke av 
oktober eller i løpet av de to første uker av november, med lasting ved  hytta ved Grønningen og 
lossing ved Kavelbrua. 

Behandling: 

Styret har hatt saken til uttalelse på mail, samt at den har ligget ute på fjellstyrets webside for 
eventuelle merknader. 

Ingen merknader eller uttalelser imot at grunneiers tillatelse blir gitt er innkommet. Forslaget til 
vedtak er dermed enstemmig, og vedtaket lyder: 

Vedtak: 

Fjellstyret skjønner behovet transporten, siden det er snakk om uttransport av minigraver før 
vinteren, og innvilger grunneiertillatelse for 1 – en – dags transport med helikopter i siste uke av 
oktober eller i løpet av de to første uker av november, med lasting ved  hytta ved Grønningen og 
lossing ved Kavelbrua. 
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